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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 3 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Bevásárlókocsi, tolókocsi, kerekesszék, hordágy - melyik a helyes eszköz újszülöttek
kórházon belüli szállítására ?

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bejárta az internetet az a bevásárlókocsiról készült kép, amit egy kórházban fényképeztek le .
Egy gyerekklinikán ugyanis ezzel tologatják a beteg gyerekeket, mivel rendes hordágyra
nincs pénz.
Úgy vélem, a közvélemény jogosan háborodott fel azon, hogy ez mennyire abszurd megoldás .
Nem beszélve arról, hogy mindez a szakszerűség, a biztonság szempontjából is problémákat
vet fel .
Egy lap kérdésére az Egészségügyért Felel ős Államtitkárság azt válaszolta, hogy nem vol t
tudomása az esetrő l . „A mi feladatunk az, hogy meghatározzuk a biztonságos és megfelelő
minőségű ellátáshoz szükséges személyi és tárgyi feltételeket . Ennek biztosítása az
intézmények menedzsmentjének illetve a fenntartónak a feladata — vélekedett a szaktárca ,
amely azt javasolta a gyerekklinikának, hogy használjanak tolókocsit . "
Úgy tűnik, hogy a minisztériumban szeretik a felelősséget áthárítani másokra, pedig ez a tárc a
felügyeli, irányítja az egészségügyet Magyarországon .
Az is kérdés, hogy milyen „tolókocsira gondoltak”, amely például újszülöttek szállításra i s
alkalmas. Az már csak apróság, hogy a híres-neves EMMI-szótár szerint sem illi k
tolókocsinak nevezni a kerekesszéket .
Azóta érkezett egy felajánlás a kórház részére, egy cég egy komplett NTS (újszülött transport)
rendszert ajánlott fel a kórház számára. Ez remélhet ő leg megoldást az ottani problémára.



Mindezek miatt kérdezem :

• Miért érzi úgy a minisztérium, hogy nem felel ős az ilyen esetekért?
• Miért nem segítik a kórházakat — különösen a gyermekkórházakat — hog y

megfelelő eszközök álljanak rendelkezésükre ?
• Milyen „tolókocsit” kellene használnia a kórházaknak az újszülöttek szállításár a

és miből?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015: március 5 .

Bangóim Borbély Ild
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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